
 Protokoll fört vid CPS styrelsemöte 23 mars 2023, digitalt 

 Närvarande: 

 Lars Geist 
 Roger Jönsson 
 Anders Larsson 
 Peter Lord 
 Niclas Sandgren 
 Pierre Rosén 

 1.  Val av sekreterare: Lars Geist 

 2.  Genomgång av inkomna motioner: 

 Motion nr 1: 

 Hej på er. 

 Jag föreslår att CPS skaffar ett paramotorfält till medlemmarna. 

 Jag vet att frågan varit uppe förut, men utan framgång. 
 Hoppas ni fortsätter arbetet! 

 Vänligen 
 Pär Smedberg 

 Styrelsens yttrande:  CPS har under 2022 haft en fält  i närheten av Glumslöv där 
 samarbetet avslutades. Förslag är att paramotorkommittén tar över frågan. 

 Motion nr 2: 

 Hej styrelsen 

 ●  En dag med övning att kasta nödskärm ( inomhus såklart ) , tror att detta skulle vara 
 uppskattat och lärorikt. Lokalfråga är såklart viktig för att kunna genomföra detta. 

 ●  Gemensam klubbresa. Ålleberg och Ven var/är väldigt uppskattat. Klubbkänsla på 
 hög nivå blir konsekvensen av detta. 

 ●  Förslår även detta år att skaffa container eller motsvarande att ställa nere i 
 Kåseberga/Stigs för att kunna ställa in PM motorer för oss långväga vid förändring i 
 prognos. 



 Bästa Hälsningar 

 Mikael Karlsson 
 Försäkring-och Investeringsrådgivare 

 Styrelsen yttrande:  Styrelsen ställer sig positiva till att i klubbens regi genomföra 
 nödskärmspackning samt klubbresor. Styrelsen avslår motionen gällande 
 anskaffning av container då den troligen är bygglovspliktigt, samt det inte finns 
 någon plats att placera den på. 

 Motion nr 3. 

 Hej. 
 Inkommer här med motion inför styrelsemötet. 

 Jag önskar att aktiviteterna fortgår med flygträffar på olika ställen i skåne som förra året 
 kanske även några fler. 
 Både med och utan motor så klart. 

 Mvh. på återhörande. 

 Martin Jönsson 

 Styrelsen yttrande:  Styrelsen ställer sig positiva till motionen, dock är det den 
 nyvalda styrelsens beslut att genomföra detta. 

 Motion nr 4. 

 > Motion till CPS 2023. 
 > 
 > Jag föreslår att en årlig fast summa fastställs och öronmärks till klubbresor. 
 > 
 > Ifall summan ej används sparas den och adderas på nästa års reskassa så att ett än 
 högre belopp finns tillgängligt för medlemmarna. 
 > 
 > Valmöjligheterna ökar på så sätt att gemensamt genomföra klubbresor samt att processen 
 underlättas då en förbestämd summa finns tillgänglig. 
 > 
 > Mitt förslag är 15 000 kr per år. 
 > 
 > 
 > Vänlig hälsning 
 > Algut C Cole 



 Styrelsens yttrande:  Motionen avslås med anledning av att CPS redan i dagsläget bidrar till 
 resor. Dock, styrelsen ställer sig positiva till avsätta 15.000:- per år som ej ackumuleras, och 
 där beloppet är öronmärkt till klubbresor. 

 Motion nr 5 

 Motion till CPS Club Parapente Syd årsmöte 2023. 

 Rubrik: Inköp av större tandemskärm med tillbehör 

 Datum: 2023-03-05 

 ---------------------------- 
 Bakgrund: 
 ---------------------------- 
 Klubbens nuvarande tandemskärmen används flitigt, 

 Det är både klubbens tandempiloter som har haft stor nytta av klubbens tandemskärm för att 
 upprätthålla sin kunskap och vana, och klubbens mindre erfarana som ibland kan fått åka 
 med på lite nya svårare ställen och klubbens medlemmars anhöriga som ibland fått en 
 möjlighet att åka med och se varför deras anhöriga är så passionerade. 
 Det gynnar förstås också de kommersiella tandemföretagen då de kan erbjuda tidbokning 
 och något av mer "garanterad" tandemflygning, såklart klubbens ideella tandemflygning 
 aldrig kan erbjuda. Det är inte viktigt för klubben som sådant men ju fler människor som får 
 prova på vår underbara skärmflygning, desto bättre är det för alla. 

 CPS nuvarande tandemskärm är mycket populär och välanvänd och skänker stor glädje. 
 Tyvärr är den lite liten om det är en 90+ kg tandempilot med 90+ kg ekipage och normal 
 vind, eller mindre ekipage med låg vind. 

 Klubbens medlemmar skulle ha stor nytta av att ha ett till tandemekipage i storlek större och 
 som bonus på att där finns ytterligare ett tandemekipage i klubben. 

 ---------------------------- 
 Yrkande: 
 ---------------------------- 
 1. Vi yrkar på att CPS avsätter upp till 70.000 kronor för inköp av tandemekipage. 
 Ca 50.000 kr för tandemskärm 
 Ca 10.000 kr för två selar 
 Ca 10.000 kr för nödskärm 
 Tillbehör 



 summa 70.000 kr. 

 Vi räknar med att vi som klubb kan få ner priset avsevärt från någon av de trevliga 
 återförsäljare som finns i Sverige. 

 2. Om ovanstående bifalles så yrkar vi på att en arbetsgrupp med Lars Agnas, Algut C Cole, 
 Peter Persson, Erik Ohlson och Tony Helinsky får i uppdrag att ta in offerter och beställa 
 utrustningen så snart som möjligt, förhoppningsvis med leverans redan våren 2023. 

 Undertecknat av 

 Tony Helinsky, Lars Agnas, Erik Ohlson, Algut C Cole 

 Styrelsens yttrande:  Styrelsen avslår motionen pga att nuvarande tandemskärm är på 38 
 kvm och bär upp till 180 kg,och i och med det är minst upp till 95% av behovet tillgodosett. 

 Motion nr 6: 

 Hej 

 1. Ssff sponsrar Siv med 1500. Kan klubben sponsra med ytterligare 1500? Alla borde göra 
 Siv regelbundet och bra om kostnaden var ett mindre hinder. 

 2. Kan klubben arrendera mark för ett PM fält kring Hammar. Kostnad enligt Google är ca 
 4000 per hektar och år. En hektar är lagom storlek. 

 Styrelsen yttrande:  Motion nr 1 avslås pga av att CPS sponsrar sedan ett par år tillbaka 
 med 1000:-. 
 Motion nr 2 bifalles då CPS har under 2022 haft en fält i närheten av Glumslöv där 
 samarbetet avslutades. Förslag är att paramotorkommittén tar över frågan. 

 Mvh Jens falck 

 3.  Nästa styrelsemöte är kl 14:00 söndagen 26/3 2023, Byahuset i Kåseberga 

 Vid protokollet 
 Lars Geist 


